

# 英文教学法培训课程


## Training Programme for MICSS English Teachers: Supporting Students in Multilingual Educational Contexts

目的	提升华文独中英文科教师以第二语言教导英文的能力，以及掌握其教学法与教学策略。
主办单位	董总教师教育局
日期	2025年4月25日至26日（星期五至星期六） 【注】报到时间：0830-0845；结束时间：1700。
对象	全国华文独中在职英文科教师
上课地点	董总 A402 礼堂
名额	80人（名额有限，请校方优先委派种子教师）
报名费	每人 RM350 【注1】小型独中（学生人数300人以下）教师豁免报名费。 【注2】请校方收到学员录取函后，才处理缴费支票或汇款作业，并于1个月内缴清报名费。 【注3】请学员在获得录取后，才安排住宿和交通。
退费条款	为了确保行政作业流畅，一旦发出学员录取函后，一概不处理退费，惟允许替换学员，故请慎重考虑参加意愿。
HRD Corp	此培训课程为国家人力资源发展机构 HRD Corp 注册的课程。
报名截止	2025年3月21日（星期五） 【注】报名表开放至下午5时
课程内容	1. Assessment in the Language Classroom 2. The 6 Principles for Excellence in English language teaching 3. Collaborative Learning (writing and reading) 4. Interactive Learning (speaking and listening)
讲师	1. 程李穎教授（澳门城市大学教育学院院长） 2. Andy Curtis 特聘教授（澳門城市大學人文社會科學學院）
课程形式	理论讲授、实作教学、综合交流。

报 名 方 式	<ul style="list-style-type: none"> <li>此培训课程的报名作业将配合“师资培训系统（董总云资讯系统）”进行测试运行，敬请各校配合使用该系统完成报名程序。请点击此链接登入董总云资讯系统： <a href="https://dzcloud.dongzong.my/v2/index.php">https://dzcloud.dongzong.my/v2/index.php</a></li> <li>如无法使用董总云资讯系统，请点入链接 <a href="https://forms.gle/Q1Zi2hc6BoJbnCA7">https://forms.gle/Q1Zi2hc6BoJbnCA7</a> ，或扫描二维码，填写报名表单。</li> </ul>  <p><b>【注】</b> 为确保表单成功提交，请检查是否有收到电邮发送的<b>回答副本</b>。</p>						
住 宿	<ul style="list-style-type: none"> <li>请自行安排住宿，董总邻近的酒店建议：</li> </ul> <table border="1" data-bbox="380 716 1451 968"> <tr> <td data-bbox="380 716 906 785">RHR Hotel Kajang</td> <td data-bbox="906 716 1451 785">New City Hotel</td> </tr> <tr> <td data-bbox="380 785 906 905">Wisma MKH, Bandar Kajang, 43000 Kajang.</td> <td data-bbox="906 785 1451 905">Lot 116 &amp; 117, Seksyen 7, Off Jalan Bukit, 43000 Kajang.</td> </tr> <tr> <td data-bbox="380 905 906 968">Tel: 03-8737 5555</td> <td data-bbox="906 905 1451 968">Tel: 019-968 3699</td> </tr> </table> <ul style="list-style-type: none"> <li>本会提供小型独中（学生人数 300 人以下者）教师住宿津贴（RM80/人/晚），校方收到学员录取函后，自行安排住宿与垫付住宿费用，全程参与完成课程者，“住宿津贴”将在活动结束后发放到校方账户。</li> </ul>	RHR Hotel Kajang	New City Hotel	Wisma MKH, Bandar Kajang, 43000 Kajang.	Lot 116 & 117, Seksyen 7, Off Jalan Bukit, 43000 Kajang.	Tel: 03-8737 5555	Tel: 019-968 3699
RHR Hotel Kajang	New City Hotel						
Wisma MKH, Bandar Kajang, 43000 Kajang.	Lot 116 & 117, Seksyen 7, Off Jalan Bukit, 43000 Kajang.						
Tel: 03-8737 5555	Tel: 019-968 3699						
联 系 人	董总教师教育局 叶永杰 电邮: <a href="mailto:wengkit_yap@dongzong.my">wengkit_yap@dongzong.my</a> 电话: 03-87362337（分机 404）						
课 程 证 书	全程参与完成课程，可获得电子课程证书。						

## Training Programme for MICSS English Teachers: Supporting Students in Multilingual Educational Contexts

Aim	Enhancing the ability of English teachers in MICSS to teach English as a second language, equipping them with effective teaching methodologies and strategies.
Organizer	Teachers' Education Department, Dong Zong
Date	April 25–26, 2025 (Friday–Saturday) [Note] Registration: 08:30–08:45   Training End: 17:00
Target Participants	In-service English teachers from MICSS
Venue	Hall A402, Dong Zong
Quota	<b>80 participants</b> (Limited seats available; schools are encouraged to prioritize sending their core subject teachers.)
Registration Fee	<b>RM 350 per participant</b>  [Notes] <ul style="list-style-type: none"> <li>• Teachers from small scale schools (less than 300 students) are exempted from the registration fee.</li> <li>• Schools should only proceed with payment (via check or bank transfer) after receiving the acceptance letter. The payment must be made within one month.</li> <li>• Teachers could only arrange their accommodation and transportation after the acceptance confirmation.</li> </ul>
Refund Policy	Once the acceptance letter has issued, no refunds will be allowed. Only replacement could be done. Consider the right participants is appreciated.
HRD Corp	This training programme is a registered course under the Human Resource Development Corporation (HRD Corp).
Registration Deadline	<b>March 21, 2025 (Friday)</b> [Note] Registration will be closed at 17:00.
Course Content	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Assessment in the Language Classroom</li> <li>2. The 6 Principles for Excellence in English language teaching</li> <li>3. Collaborative Learning (writing and reading)</li> <li>4. Interactive Learning (speaking and listening)</li> </ol>
Lecturers	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Prof. Cheng Liying</b> – Dean, Faculty of Education, City University of Macau</li> <li>• <b>Prof. Andy Curtis</b> – Distinguished Professor, Faculty of Humanities and Social Sciences, City University of Macau</li> </ul>
Training Format	Lectures and interactive discussions.

<p>Registration Method</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>The registration process for this training course will be conducted as a test run using the "Teacher Training System (Dong Zong Cloud Information System)." We kindly ask all schools to cooperate and complete the registration through this system. Please click the following link to log in to the Dong Zong Cloud Information System: <a href="https://dzcloud.dongzong.my/v2/index.php">https://dzcloud.dongzong.my/v2/index.php</a>.</li> <li>If you are unable to use the Dong Zong Cloud Information System, please click the link <a href="https://forms.gle/Q1Zi2hc6BoJbnCA7">https://forms.gle/Q1Zi2hc6BoJbnCA7</a> or scan the QR code to fill in the registration form.</li> </ul>  <p>[Note] To ensure successful submission of the form, please check whether you have received a copy of your responses via email.</p>						
<p>Accommodation</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Participants are required to arrange their own accommodation. The following hotels near Dong Zong are recommended:</li> </ul> <table border="1" data-bbox="396 892 1468 1142"> <thead> <tr> <th data-bbox="396 892 922 961">RHR Hotel Kajang</th> <th data-bbox="922 892 1468 961">New City Hotel</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td data-bbox="396 961 922 1052">Wisma MKH, Bandar Kajang, 43000 Kajang.</td> <td data-bbox="922 961 1468 1052">Lot 116 &amp; 117, Seksyen 7, Off Jalan Bukit, 43000 Kajang.</td> </tr> <tr> <td data-bbox="396 1052 922 1142">Tel: 03-8737 5555</td> <td data-bbox="922 1052 1468 1142">Tel: 019-968 3699</td> </tr> </tbody> </table> <ul style="list-style-type: none"> <li><b>Accommodation Subsidy:</b> Teachers from small scale schools (less than 300 students) are eligible for an accommodation subsidy of <b>RM80 per person per night</b>. Schools should arrange and pay for accommodation in advance. After completing the full course, the subsidy will be disbursed to the school's bank account.</li> </ul>	RHR Hotel Kajang	New City Hotel	Wisma MKH, Bandar Kajang, 43000 Kajang.	Lot 116 & 117, Seksyen 7, Off Jalan Bukit, 43000 Kajang.	Tel: 03-8737 5555	Tel: 019-968 3699
RHR Hotel Kajang	New City Hotel						
Wisma MKH, Bandar Kajang, 43000 Kajang.	Lot 116 & 117, Seksyen 7, Off Jalan Bukit, 43000 Kajang.						
Tel: 03-8737 5555	Tel: 019-968 3699						
<p>Contact Person</p>	<p>Mr. Yap Weng Kit Teachers' Education Department, Dong Zong Email: <a href="mailto:wengkit_yap@dongzong.my">wengkit_yap@dongzong.my</a> Phone: 03-87362337 (Ext. 404)</p>						
<p>Certificate</p>	<p>Participants who complete the full course will receive an <b>e-certificate of completion</b>.</p>						